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>【篇一】
1、生命之中最快乐的是拼搏，而非成功，生命之中最痛苦的是懒散，而非失败。
The happiest part of life is struggle, not success, and the most painful part of life is laziness, not failure.
2、缘相遇，情相知，心相惜。我永远的好朋友，你一定是最棒的，中考你定会赢！
When we meet, we know each other. My forever good friend, you must be the best. You will win the college entrance examination.
3、中考只是你成功的第一站，你一定会通过的，努力之后，剩下的就是相信自己！
College entrance examination is only the first stop of your success, you will pass, after hard work, the rest is to believe in yourself!
4、中考完，我们各奔东西，虽然又长大了，但是再也没有了你，没有了那一群人。
After the college entrance examination, we rushed to things, although growing up, but no longer you, no group of people.
5、面对目标，信心百倍，人生能有几次搏？面对成绩，心胸豁达，条条大陆通罗马。
In the face of goals and confidence, how many times can life be fought? In the face of achievements, the mind is broad-minded and the mainland is connected to Rome.
6、为了支持中考学子，我决定明天一天专门请假，在考场外循环播放《重头再来》。
In order to support the college entrance examination students, I decided to take a day off tomorrow and play \"Come Again\" outside the examination hall.
7、快考试了，望你以突击为主，作弊为辅；采取师进我藏，师退我抄，迂回作战方针！
Quick exam, hope you give priority to assault, supplemented by cheating; to adopt the pision into my hiding, pision back I copy, circuitous combat policy!
8、一场中考毁了多少人啊，十几年寒窗苦读只为一场考试，中国的应试教育就是不好。
How many people have been destroyed by a college entrance examination? For more than ten years, the exam-oriented education in China is not good.
9、马上就要中考了，不要太过紧张，发挥自己真实的水平就好了，加油！祝中考顺利！
The college entrance examination is coming soon. Don\'t be too nervous. Just play your true level. Good luck in the college entrance examination!
10、好孩子！要相信自己，在我的心目中你始终都是最棒的，人生能有几回搏，这次拼了！
Good boy! Believe in yourself, in my mind you are always the best, life can have a few back, this fight!
11、当离别拉开窗帘，当回忆睡在胸前，要说再见真的很伤感，只有爱依旧灿烂！友谊万岁！
When parting open the curtain, when memories sleep in the chest, to say goodbye really sad, only love is still brilliant! Auld Lang Syne!
12、要树立信心，一定要争取成功！相信自己永远是最棒的！明天的阳光将因你而更加灿烂！
To build confidence, we must strive for success. I believe that I will always be the best! Tomorrow\'s sunshine will be more brilliant because of you!
13、既然选择了要走的路，就坚持下去，相信只要有信心，就一定能掌握自己的前途和命运。
Since we have chosen the road to go, we should persist in it. We believe that we can control our future and destiny as long as we have confidence.
14、付出过久不难过，回忆自己这段经历，这是人生的财富！为了梦想没有气馁，再次爬起来！
For a long time, I am not sad. I recall my experience. This is the wealth of life. For your dream, don\'t be discouraged, get up again!
15、立志高远，脚踏实地；刻苦钻研，勤学苦思；稳定心态，不馁不弃；全力以赴，夺取胜利。
High-minded, down-to-earth; assiduous study, diligent thinking; stable mentality, never give up; go all out to win.
16、面对中考，保持你心灵的善良与纯洁；保持你情感的热情与丰富；保持你精神的进取与激昂！
In the face of the college entrance examination, keep your heart kind and pure; keep your emotions warm and rich; keep your spirit enterprising and exciting!
17、中考结束之时，万千屌丝逆袭之日。中考时简简单单几张白纸就决定了我们的以后，凭什么。
At the end of the college entrance examination, thousands of cock wire struck back. A few simple white papers in the college entrance examination decide our future.
18、祝你心细如丝，选择题全对，祝你思维奔逸，简答题全会，祝你精打细算，计算题答案精湛！
Wish you all the right choices. Wish you a good run of your mind. Wish you a plenary session of simple answers. Wish you a good budget and a good answer to the calculation questions.
19、到了，到了，中考就在眼前了；快了，快了，梦想就快实现了；微笑，微笑，把美好明天拥抱。
Here, here, the college entrance examination is in front of us; soon, soon, the dream will soon come true; smile, smile, embrace the beautiful tomorrow.
20、在中考里，愿尽的可能，在远方倾诉我的祝福，相信自己的梦想与汗水，成功与好运相伴！
In the college entrance examination, I would like to do my best to pour out my blessings in the distance, believe in their dreams and sweat, success and good luck accompany!
>【篇二】
1、我信我拼，壮志在心；我想我做，成功在握！
I believe I spell, ambition is in mind; I think I do, success is in hand.
2、中考是一个实现人生的省力杠杆，此时是你撬动它的时机，并且以后你的人生会呈弧线上升。
The high school entrance examination is an energy-saving lever to achieve life, this is the best time to pry it, and after that your life will curve up.
3、眼泪不是我们的答案，拼搏才是我们的选择。
Tears are not our answer. Fighting is our choice.
4、即使是不成熟的尝试，也胜于胎死腹中的策略。
Even immature attempts are better than abortive strategies.
5、飞的高，因为我们自信；飞的远，因为我们坚持！
Flying high, because we are confident, flying far, because we insist!
6、不必每分钟都学习，但求学习中每分钟都有收获。
You don\'t have to study every minute, but you need to learn from every minute.
7、争取时间就是争取成功，提高效率就是提高分数。
Striving for time means striving for success, and improving efficiency is to raise scores.
8、祝你每分必得，每题都干，每问必答，字迹不乱！
I wish you every point, every question, every question and answer.
9、人生之旅短暂而漫长，让我们都能发出理解之光。
The journey of life is short and long, so that we can all understand the light.
10、现在考生们即将步入考场，挑战自己，挑战人生了。
Now candidates are going to enter the examination room, challenging themselves and challenging their lives.
11、考上了也没什么，反正四年以后你们还是继续迷茫。
There was nothing wrong with it. Anyway, four years later, you are still confused.
12、依依终须别，此后盼珍重，再叙情更浓，中考顺利！
If you want to take care of yourself, then you will treasure it.
13、我们总觉得中考遥遥无期，谁知转眼间就要各奔东西。
We always feel that the college entrance examination is far from being expected.
14、即使爬到的山上，一次也只能脚踏实地地迈一步。
Even if you climb to the highest mountain, you can only take one step at a time.
15、不要自卑，你不比别人笨。不要自满，别人不比你笨。
Don\'t feel inferior. You are no more stupid than others. Don\'t be complacent, others are not as stupid as you.
16、祝愿考生都能考出理想的成绩，进入自己理想的大学。
I wish all the candidates can achieve the desired results and enter their ideal university.
17、我一直相信，你是最棒的！展开你隐形的翅膀高飞吧！
I have always believed that you are the best! Spread your invisible wings and fly high!
18、自信，是无尽智慧的凝聚。平淡，是成功路上的驿站。
Self confidence is the condensation of endless wisdom. Insipid, it is the post office on the road to success.
19、你一定会成功的，好好考吧！祝你成功！今日拼搏努力，他朝谁与争锋！相信自己，没有问题！
You will succeed. Take a good test. Wish you success! Today\'s hard work, he will fight for the best. Believe in yourself, no problem!
20、只要心中有一片希望的田野，勤奋耕耘将迎来一片翠绿。
As long as there is a field of hope in mind, hard work will usher in a green.
>【篇三】
1、自信，是无尽智慧的凝聚。平淡，是成功路上的驿站。
Self confidence is the condensation of endless wisdom. Insipid, it is the post office on the road to success.
2、宁可战死，不可吓死。今朝不搏，更待何时？
It is better to die in battle than to die of fear. What time will it be?
3、愿灿烂的阳光，青春的活力，秀美的容貌，舒心的微笑永远属于你！
May the bright sunshine, youthful vigor, beautiful appearance, and comfortable smile belong to you forever.
4、决战中考，改变命运。屡挫屡战，笑傲群雄。
Decisive mid-term exam, changing destiny. Repeated defeats and repeated battles.
5、奋斗不息，锲而不舍的精神是伟人最闪耀之处，这不由得让我鼓起斗志，为我明年的中考鼓劲。
Constant struggle and perseverance are the most brilliant part of the great man, which can not help but let me get up the fighting spirit for my next year\'s high school entrance examination.
6、生命之中最快乐的是拼搏，而非成功，生命之中最痛苦的是懒散，而非失败。
The happiest part of life is struggle, not success, and the most painful part of life is laziness, not failure.
7、天再热，热不过心；有信心，一切皆有可能。祝中考顺利，前程似锦。
It is hot and hot, and everything is possible with confidence. I wish you a good future in the middle school entrance examination.
8、淡薄功利，轻装前进；不计付出，坚韧不拔；不达目的，誓不罢休。
Weak utilitarian, light forward; do not pay, perseverance; do not reach the goal, do not stop.
9、信心来自于实力，实力来自于勤奋。
Confidence comes from strength and strength comes from diligence.
10、拼搏进取，一切皆有可能！我们的梦想一定能实现！
Fight hard, everything is possible! Our dream will come true!
11、此时不搏何时搏？你一定会成功的，好好考吧！祝你成功！
At this point, when does not fight? You will succeed. Take a good test. Wish you success!
12、不苦不累，初三无味；不拼不搏，等于白活。
No bitterness and no fatigue.
13、争取时间就是争取成功，提高效率就是提高分数。
Striving for time means striving for success, and improving efficiency is to raise scores.
14、每天都是一个起点，每天都有一点进步，每天都有一点收获！
Every day is a starting point, every day a little progress, every day a bit of harvest!
15、眼泪不是我们的答案，拼搏才是我们的选择。
Tears are not our answer. Fighting is our choice.
16、面对机遇，不犹豫；面对抉择，不彷徨；面对决战，不惧怕！
Facing the opportunity, do not hesitate; face the choice, do not hesitate; face the decisive battle, do not be afraid!
17、努力了，就无怨无悔。有道是：天道筹勤！相信自己，你是最棒的！愿和你分享每一份的喜悦！
If you work hard, you will have no regrets. There is a saying: Heaven and earth raise diligence! Believe in yourself, you are the best! I would like to share every joy with you.
18、睡个好觉，做个好梦，让信心更加充足，你一定会取得锦绣前途。
Have a good sleep, have a good dream and make your confidence more plentiful, and you will have a splendid future.
19、有动力而无压力，紧张而不焦虑，迅速而不慌乱。
There is motivation and no pressure, tension and no anxiety, fast and not panic.
20、亮出你的理想，抓住升学时机；拼出你的实力，品尝成功喜悦。
Show your ideals, seize the opportunity to learn, spell out your strength, and enjoy the joy of success.
本DOCX文档由 www.zciku.com/中词库网 生成，海量范文文档任你选，，为你的工作锦上添花,祝你一臂之力！
